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Jeugddelinquentie   -  Registratie en gegevensdeling

Uit de Omgevingsanalyse Vlaams Jeugdrecht die werd opgemaakt door KU Leuven, 
UGent, VUB en Kenniscentrum Kinderrechten in de aanloop naar het nieuwe 
Jeugddelinquentiedecreet, bleek dat het niet eenvoudig is zicht te krijgen op de trends en 
cijfers van jeugddelinquentie in Vlaanderen. “In de praktijk beschikken we in Vlaanderen 
enkel over cijfers met betrekking tot de instroom van dossiers en jongeren op het parket, 
en over de uitgevoerde maatregelen”, zo vermeldt rapport 2 van die omgevingsanalyse, 
alsook: “In theorie beslaan de officiële statistieken de door minderjarigen gepleegde als 
misdrijf omschreven feiten die worden (1) vastgesteld en geverbaliseerd door de 
politiediensten en (2) doorstromen naar het parket, waarna (3) het parket al dan niet 
overgaat tot vervolging, (4) de jeugdrechtbank een uitspraak doet en maatregelen kan 
opleggen, die ten slotte (5) worden uitgevoerd door tal van daartoe bevoegde diensten.”

Nochtans zijn betrouwbare cijfers en statistieken belangrijk om zicht te krijgen op de 
aard, omvang en evolutie van jeugddelinquentie in Vlaanderen.

1. Welke maatregelen neemt de minister om te komen tot een betrouwbare registratie 
van gevallen van jeugddelinquentie in Vlaanderen, en dit volgens de vijf voornoemde 
stadia?

2. Op welke manier kunnen cijfers omtrent jeugddelinquentie en de maatregelen die in 
dat kader worden genomen tegen jongeren die een als misdrijf omschreven feit 
hebben gepleegd, gedeeld worden tussen de belanghebbende instanties?
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1. Vlaanderen beschikt over  registratiesystemen op niveau van de jeugdrechtbanken, 
de voorzieningen, en de monitoring van de instroom in onze 
gemeenschapsinstellingen. Voor bepaalde gegevens zijn we wel afhankelijk van de 
federale registratiesystemen, zoals de registratie bij het openbaar ministerie, (de 
griffies) van de jeugdrechtbanken en de politiediensten. Om de afstemming en meer 
data op indicatoren te genereren werd zoals u weet, daarom net een onderzoek 
uitgezet voor een nulmeting en monitoring van wat we in Vlaanderen doen binnen het 
jeugddelinquentierecht. 

Dit onderzoek zit nu in de fase richting vrijgave en bevat een hoofdstuk net inzake de 
registratiesystemen binnen het jeugddelinquentierecht. Momenteel bekijk ik, samen 
met mijn collega-minister bevoegd voor Welzijn, hoe we met deze aanbevelingen 
verder aan de slag kunnen en concrete initiatieven kunnen nemen. Ook zullen we met 
onze federale collega’s, bevoegd voor de politiediensten, het openbaar ministerie en 
de jeugdrechtbank, bekijken welke set van indicatoren wordt opgesteld en 
bijgehouden.

2. Het agentschap Opgroeien ontsluit op dit moment de gegevens over de uitvoering 
van maatregelen bij de sociale diensten van de jeugdrechtbank en de werking van de 
diensten voor Herstelgerichte en constructieve afhandeling (HCA) waar zowel op 
niveau van het openbaar ministerie als op het niveau van de jeugdrechtbanken wordt 
gerapporteerd. Ook over de werking van de gemeenschapsinstellingen wordt 
systematisch gerapporteerd. De beschikbare jaarcijfers over de werking van al deze 
verschillende worden beschikbaar gesteld via de website 
www.jaarverslagjeugdhulp.be. 
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